
 Protokół nr 185/2023

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 7 grudnia 2023 r.

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. 
Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o następujące punkty:

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie rozpatrzenia petycji. 
2.  Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu 

użytkowego Nr 115 w budynku administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w 
Nowym Mieście Lubawskim.

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie  przeprowadzenia konsultacji   projektu 
zmiany „Programu współpracy Powiatu Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowy-
mi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicz-
nego i o wolontariacie na rok 2024”.

Ponadto zmieniona została kolejność omawianych punktów z porządku posiedzenia, jako drugi 
omawiany był punk:

1. Zapoznanie się z  uchwałą Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego w 
sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu budżetu powiatu nowomiejskiego na rok 2024 w 
części dotyczącej spraw związanych z bezpieczeństwem i porządkiem publicznym. 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem zmienionego 
porządku obrad głosowali: A.  Ochlak, J.  Czapliński,  B.  Grzywacz,  T.  Łątkowska,  M. Buliński. 
Stanowi on załącznik nr 2. 

Pierwszym  punktem  porządku  posiedzenia  było  przyjęcie  protokołów  Nr  182/2023, 
183/2023, 184/2023.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 182/2023.
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.

Za  przyjęciem  protokołu  nr  182/2023  głosowali: A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  B.  Grzywacz, 
T. Łątkowska, M. Buliński.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 183/2023.
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.

Za  przyjęciem  protokołu  nr  183/2023  głosowali: A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  B.  Grzywacz, 
T. Łątkowska, M. Buliński.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 184/2023.
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.
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Za  przyjęciem  protokołu  nr  184/2023  głosowali: A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  B.  Grzywacz, 
T. Łątkowska, M. Buliński.

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z  uchwałą Komisji Bezpieczeń-
stwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu 
budżetu powiatu nowomiejskiego na rok 2024 w części dotyczącej spraw związanych z bez-
pieczeństwem i porządkiem publicznym. 
/na posiedzenie wszedł pan A. Kowalczyk – naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego/

Pan Starosta poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się 01.12.2023 r., opinia komisji jest 
pozytywna.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Uchwała Nr 2/2023 stanowi załącznik nr 3.

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
likwidacji  środka  trwałego  o  nazwie  „Studnia  głębinowa”  w  Domu  Dziecka  w  Pacółto-
wie.      /na posiedzenie weszła pani M. Wojnarowicz – dyrektor Domu Dziecka/

Pani Wojnarowicz poinformowała, że studnia głębinowa została nabyta w 1985 roku i znajduje 
się w budynku gospodarczym na terenie Domu Dziecka w Pacółtowie. Dodała, że zaistniała 
konieczność  zagospodarowania  pomieszczenia  na  garaż  dla  Powiatowego  Środowiskowego 
Domu Samopomocy znajdującego się na tej samej działce, co Dom Dziecka w Pacółtowie. 
Zadanie przewiduje likwidację wymienionej studni głębinowej oraz prace modernizacyjne ze 
środków Domu Dziecka w Pacółtowie oraz Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Pan Buliński zasugerował, żeby sprawdzić czy nie trzeba mieć pozwolenia wodno-prawnego na 
zlikwidowanie studni głębinowej.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  B.  Grzywacz, 
T. Łątkowska, M. Buliński.

Czwartym punktem porządku posiedzenia było  podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie zatrudnienia osoby do pomocy przy sprawowaniu opieki nad dziećmi i przy pracach go-
spodarskich dla rodziny zastępczej zawodowej, rodziny zastępczej niezawodowej na terenie 
powiatu nowomiejskiego. 
/na posiedzenie weszła pani A. Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie/

Pani  Marchlewska-Barczewska poinformowała,  że  należy  taką uchwałę podjąć  na wypadek 
gdyby taka rodzina na terenie powiatu się utworzyła. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Pani Łątkowska zapytała, skąd pochodzą środki na wynagrodzenie dla osoby zatrudnionej przy 
sprawowaniu opieki nad dziećmi.
Pani Marchlewska odpowiedziała, że wynagrodzenie jest płacone z budżetu powiatu.
Pani Łątkowska zapytała,  czy osoba zatrudniona przy sprawowaniu opieki nad dziećmi ma od-
prowadzane składki ZUS.
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Pan Skarbnik odpowiedział, że jeżeli osoba nie jest nigdzie zatrudniona to są odprowadzane 
składki ZUS, jest to umowa zlecenie w pełni oskładkowana.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  B.  Grzywacz, 
T. Łątkowska, M. Buliński.

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
uchylenia załącznika Nr 1 do Uchwały Nr 155/970/2023 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim  z  dnia  3  lutego  2023r.  dotyczący  zasad  zatrudniania  osoby  do  pomocy  przy 
sprawowaniu opieki nad dziećmi i przy pracach gospodarskich w rodzinnym domu dziecka.

Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że zmiana polega na tym iż dodano punt doty-
czący ilości dzieci, które mogą przebywać w rodzinnym domu dziecka. Wyjaśniła, że osoba do 
pomocy może być również zatrudniona jeżeli w rodzinnym domu dziecka jest mniej niż 4 dzie-
ci. Natomiast w poprzednim załączniku był zapis, iż w rodzinie musi być umieszczonych powy-
żej 4 dzieci. Ponadto określony został wymiar godzinowy pracy osoby przy sprawowaniu opie-
ki, jest to 80 godzin miesięcznie. Dodała, że zmieniony został również zapis dotyczący stawki 
godzinowej, która nie będzie określona kwotą. Ponadto, żeby nie zmieniać ciągle załącznika Nr 
1 będzie zapis mówiący, iż stawka godzinowa będzie zgodna z obowiązującymi przepisami. 
Pani Grzywacz zapytała ile wynosi stawka godzinowa w tej chwili.
Pani Marchlewska-Barczewska odpowiedziała, że w tej chwili stawka wynosi 23,50 zł, od przy-
szłego roku stawka będzie wynosić 27,70 zł (od stycznia do czerwca), natomiast od lipca do 
grudnia będzie wynosić 28,10 zł.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  B.  Grzywacz, 
T. Łątkowska, M. Buliński.

Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie  przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu realizowanego ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2023. 

Pani  Marchlewska-Barczewska  szczegółowo  omówiła  zmiany  do  planu  finansowego  zadań 
powiatu  realizowanego  ze  środków  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób 
Niepełnosprawnych w roku 2023. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Opinia Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych stanowi załącznik nr 4.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowa-
li: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  T. Łątkowska, M. Buliński.

/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyboru najkorzystniejszej  oferty  w trybie  podstawowym bez  negocjacji  dla  zadania  pod 
nazwą „Przebudowa przejść dla pieszych w ciągach dróg powiatowych”. 
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/

Pan  Starosta  poinformował,  że  dokonano  wyboru  najkorzystniejszej  oferty  w  trybie 
podstawowym bez negocjacji  dla zadania Przebudowa przejść dla pieszych w ciągach dróg 
powiatowych, realizowanego  w  ramach  Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Dróg,  w  zakresie 
obejmującym:
Część 1: Przebudowa przejścia dla pieszych na ulicy Żwirki i Wigury w ciągu drogi powiatowej 
Nr 1246N w miejscowości Nowe Miasto Lubawskie.
Najkorzystniejszą ofertą jest oferta nr 2 złożona przez:
Przedsiębiorstwo Drogowo – Budowlane Sp. z o.o., ul. Długa 27, 87 – 300 Brodnica   
Cena ofertowa brutto wynosi: 259 104,33 zł. 
Cześć  2:  Przebudowa  przejścia  dla  pieszych  w  ciągu  drogi  powiatowej  Nr  1252N  w 
miejscowości Nowe Grodziczno.
Najkorzystniejszą ofertą jest oferta nr 1 złożona przez:

NPB Leszek Moczadło, ul. Jagiellońska 23E, 13 – 300 Nowe Miasto Lubawskie 

Cena ofertowa brutto wynosi: 204 330,31 zł.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  B.  Grzywacz, 
T. Łątkowska, M. Buliński.
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
akceptacji  przystąpienia do projektu pt: „E-administracja w Powiecie Nowomiejskim – etap 
III – cyberbezpieczeństwo”. 
/na  posiedzenie  weszła  pani  J.  Domżalska  -  inspektor  do  spraw  pozyskiwania  funduszy 
zewnętrznych /

Pani  Domżalska  poinformowała,  że  całkowita  wartość  wnioskowanego  dofinansowania  dla 
projektu wynosi 849 954 zł „i nie przekracza kwoty grantu wyliczonej w naborze konkursu dla 
Powiatu Nowomiejskiego”. Wyjaśniła, że dokonano zmiany w paragrafie 2 ponieważ był zapis: 
„co jest zgodne z kwotą grantu wyliczoną w naborze konkursu dla Powiatu Nowomiejskiego”. 
Pełnomocnictwo do podpisania i złożenia wniosku o grant udziela się pani Jolancie Domżal-
skiej.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd  po  przyjęciu  poprawki  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak, 
J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.
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Dziewiątym  punktem  porządku  posiedzenia  było  podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w 
sprawie  powołania  zespołu  projektowego  do  realizacji  projektu  pt:  „Termomodernizacja 
budynku administracyjno-biurowego położonego przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 
Lubawskim”. 

Pan Starosta odczytał skład zespołu projektowego:

a) Koordynator projektu –  Jolanta Domżalska – Inspektor ds. pozyskiwania funduszy ze-
wnętrznych
b) Specjalista ds. inwestycji - Anna Kremska – Specjalista w Wydziale Inwestycji, Mienia i 
Spraw Gospodarczych
c)  Specjalista ds. zamówień publicznych – Beata Widźgowska – Naczelnik Wydziału In-
westycji, Mienia i Spraw Gospodarczych 
d) Specjalista ds. finansowych i rozliczeń w projekcie - Sebastian Kiński - Skarbnik Powia-
tu/ Jolanta Jamroży – Główny Księgowy Budżetu
f) Specjalista ds. promocji projektu–  Krzysztof Andrzejczak  - Inspektor w Wydziale Or-
ganizacyjnym i Spraw Obywatelskich

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  B.  Grzywacz, 
T. Łątkowska, M. Buliński.

/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/

Dziesiątym  punktem  porządku  posiedzenia  było  podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w 
sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością oznaczoną działką nr 488/21 i nr 
14/6 obręb 9 Nowe Miasto Lubawskie na cele budowlane. 
/na posiedzenie weszła pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 
Gospodarczych/

Pani Widźgowska poinformowała, że chodzi tutaj o dysponowanie przez Eltronik Sp. z o. o. z 
Brodnicy, częścią nieruchomości oznaczonych ewidencyjnie działką nr 488/21 i 14/6 obręb 9 
Nowe Miasto  Lubawskie,  będącą własnością  Powiatu  Nowomiejskiego,  na  cele  budowlane 
związane z wykonaniem przyłącza światłowodowego.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.
Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  B.  Grzywacz, 
T. Łątkowska, M. Buliński.

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie  wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych Nr 13-16 w budynku administra-
cyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim.

Pani Widźgowska poinformowała, że Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie złożyło 
wniosek o najem lokalu na okres 3 lat, tj. od 01.01.2024 r. do 31.12.2026 r.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.
Wniosek Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie stanowi załącznik nr 5.
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowa-
li: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  T. Łątkowska, M. Buliński.

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie z pismem pani K. Trzaskalskiej 
– dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku w sprawie najmu hali sportowej. 

Pani Widźgowska wyjaśniła, że chodzi o  najem hali sportowej przez Klub Sportowy „Zamek” 
Kurzętnik na zajęcia z piłki nożnej na czas określony od 13.11.2023 r. do 31.03.2024 r. 

Pismo pani K. Trzaskalskiej stanowi załącznik nr 6.

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Nr 115 w budynku 
administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim.

Pani Widźgowska poinformowała, że złożony został wniosek przez pana Zbigniewa Ziejewskie-
go – Posła na Sejm RP na najem lokalu użytkowego z przeznaczeniem na biuro poselskie.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.
Wniosek pana Zbigniewa Ziejewskiego stanowi załącznik nr 7.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowa-
li: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  T. Łątkowska, M. Buliński.

/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu dofinasowania form doskonalenia zawodo-
wego nauczycieli  na rok 2023 oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinasowania opłat za 
kształcenie. 
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/

Pani  Orłowska wyjaśniła,  że pani  dyrektor Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji  złożyła 
wniosek o przesunięcie pozostałych środków finansowych na kursy i szkolenia dla nauczycieli.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.
Opinia Związku Nauczycielstwa Polskiego stanowi załącznik nr 8.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  B.  Grzywacz, 
T. Łątkowska, M. Buliński.

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie przyjęcia planu dofinasowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 2024 
oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinasowania opłat za kształcenie. 

Pani Orłowska poinformowała, że kwotę w wysokości 102 124,00 zł  stanowiącą roczny odpis 
w 2024 roku na dokształcanie i doskonalenia zawodowe nauczycieli dzieli się następująco: 
a)  35 804,00 zł – Zespół Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim 
b)  59 176,00  zł – Zespół Szkół Zawodowych w Kurzętniku 
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c)  7 144,00  zł -  Poradnia Psychologiczno – Pedagogiczna w Nowym Mieście Lubawskim
Ponadto ustalono maksymalną kwotę dofinasowania, o której mowa w § 6 ust. 1  rozporządze-
nia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 23 sierpnia 2019  roku w sprawie dofinasowania do-
skonalenia zawodowego nauczycieli,  szczegółowych celów szkolenia branżowego oraz trybu i 
warunków kierowania nauczycieli na szkolenia branżowe, w wysokości do 90 % obowiązującej 
opłaty, nie więcej niż 2 000,00 zł dla jednego nauczyciela za jeden semestr, w przypadku spe-
cjalności mających na celu podniesienie kwalifikacji zawodowych nauczycieli w ramach nastę-
pujących specjalności:
a) kształcenie z przedmiotów zawodowych (szkolenia branżowe)
b) specjalności związanych z pracą z uczniami niepełnosprawnymi
c) ogólnokształcące – wynikające z pilnych potrzeb kadrowych szkoły lub placówki. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.
Opinia Związku Nauczycielstwa Polskiego stanowi załącznik nr 9.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  B.  Grzywacz, 
T. Łątkowska, M. Buliński.

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 370/2023 
Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 6 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2023/2024 Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.

Pani  Orłowska  poinformowała,  że  aneks  związany  jest  z przydzieleniem  2  godzin  zajęć 
rewalidacyjnych  dla  ucznia  klasy  II  na  podstawie  orzeczenia  o  potrzebie  kształcenia 
specjalnego (w tej chwili godziny są na vacacie, ponieważ nie ma nauczyciela z odpowiednimi  
kwalifikacjami).
 Zarządzenie Nr 370/2023 stanowi załącznik nr 10.

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z rozliczeniem dotacji celo-
wej przeznaczonej na wypłatę nagród, o których mowa w art. 92a ust.1 ustawy Karta Na-
uczyciela. 

Pani Orłowska omówiła rozliczenie dotacji celowej, które stanowi załącznik nr 11.

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli  
przeprowadzonej w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie (dotyczy pieczy zastępczej).

Pani Orłowska omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 12.

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołami z kontroli  
przeprowadzonymi: w Liceum Ogólnokształcącym Wesoła Góra, Zespole Szkół Zawodowych 
w Kurzętniku, Zespole Szkół im. C.K. Norwida, Powiatowym Centrum Rozwoju Edukacji oraz  
w Niepublicznej Szkole Podstawowej Specjalnej (dotyczy potwierdzenia prawdziwości da-
nych zawartych w systemach informacji oświatowej) 

Pani Orłowska omówiła protokoły z kontroli, które stanowią załącznik nr 13.
/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/
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Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Stowarzyszenia 
Koła Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu w sprawie realizacji zadania publicznego z zakresu dzia-
łalności na rzecz osób w wieku emerytalnym. 
/na posiedzenie weszła pani I. Mroczkowska – pełnomocnik do spraw organizacji pozarządo-
wych/

Pani Mroczkowska poinformowała, że Stowarzyszenie Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu po-
informowało  Zarząd,  że  nie  są  w  stanie  zrealizować  powyższego  zadania  w  terminie  do 
15.12.2023 r. Dodała, że stowarzyszenie w dniu 04.12.2023 r. oddało środki przyznane na re-
alizacje zadania. W związku z powyższym umowa zostanie rozwiązana na mocy porozumienia 
stron z dniem 07.12.2023 r.
Wniosek Stowarzyszenia Koła Gospodyń Wiejskich stanowi załącznik nr 14.

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Zaborskiego To-
warzystwa Naukowego w sprawie odwołania dyżuru w Biskupcu w dniu 27.11.2023 r. 

Pani Mroczkowska poinformowała, że odwołanie dyżuru było konieczne, ponieważ główny wy-
konawca z powodów zdrowotnych nie mógł pełnić dyżuru, natomiast zastępcy oraz inne osoby 
uprawnione do objęcia dyżuru odmówiły.
Pismo Zaborskiego Towarzystwa Naukowego stanowi załącznik 15.

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powia-
tu w sprawie przeprowadzenia konsultacji  projektu zmiany „Programu współpracy Powiatu 
Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i  podmiotami, o których mowa w art. 3 
ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024”.

Pani  Mroczkowska poinformowała,  że w dniu 27.11.2023 r.  wpłynęło pismo z Warmińsko-
Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie zwrócenia szczególnej uwagi na wskazanie w 
programie współpracy z organizacjami pozarządowymi informacji dotyczących sposobu prze-
prowadzenia konsultacji, wyniku konsultacji oraz osób w nich uczestniczących. Wyjaśniła, że 
rozdziale 12 programu dodana została informacja dotycząca terminu przeprowadzenia konsul-
tacji, informacja o możliwości wniesienia uwag oraz o przedstawicielach, którzy brali udział w 
konsultacji. Ponadto w programie wpisano informację o pozytywnym zaopiniowaniu programu 
oraz o tym, iż nie wniesiono uwag do projektu programu.
Pani Mroczkowska zaproponowała, żeby konsultacje zmienionego programu odbyły się w ter-
minie od 08.12.2023 r. do 15.12.2023 r., natomiast spotkanie z przedstawicielami organizacji 
pozarządowych odbyło się w dniu 14.12.2023 r.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany „Programu współpracy Powiatu Nowomiej-
skiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024” stanowi załącznik nr 16.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  B.  Grzywacz, 
T. Łątkowska, M. Buliński.
/pani I. Mroczkowska opuściła posiedzenie Zarządu/
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Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Po-
wiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Chorągwi Kujawsko – Pomorskiej Związku Harcer-
stwa Polskiego – Hufiec Nowe Miasto Lubawskie, któremu zlecono realizację zadania pu-
blicznego. 
/na posiedzenie weszła pani M. Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 17.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  B.  Grzywacz, 
T. Łątkowska, M. Buliński.

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z 
kontroli przeprowadzonej w Z.S. im. C.K. Norwida.

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 18.

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z 
kontroli przeprowadzonej w Zarządzie Dróg Powiatowych z/s w Kurzętniku. 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 19.
/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/

Dwudziestym  czwartym  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  projektu  uchwały 
Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Nowomiejski  jako orga-
nizatora publicznego transportu zbiorowego umowy o świadczenie usług w zakresie publicz-
nego transportu zbiorowego. 
/na posiedzenie wszedł pan D. Wiśniewski – naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu/

Pan Wiśniewski poinformował, że wniosek na realizację transportu zbiorowego na przyszły rok 
został zaakceptowany. W związku z powyższym należy zawrzeć umowy z przewoźnikami na re-
alizację powyższego zadania. Dodał, że ze względu na remont drogi w Mszanowie będzie tro-
chę zmieniony przebieg linii Biskupiec – Nowe Miasto Lubawskie.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowa-
li: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  T. Łątkowska, M. Buliński.

Dwudziestym  piątym  punktem  porządku  posiedzenia  było rozpatrzenie  wniosku  pana 
B. Kurowskiego w sprawie zwiększenia kapitałów własnych poprzez wniesienie aportu w po-
staci budynku nr 2 szpitala (wniosek z dnia 23.11.2023 r.)

Pan Starosta poinformował, że pan Kurowski złożył wniosek o zwiększenie kapitałów własnych 
szpitala poprzez wniesienie aportu w postaci budynku nr 2 szpitala.
Wniosek pana B. Kurowskiego stanowi załącznik nr 20.
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie.
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Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Po-
wiatu  w sprawie zamiaru wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) w zamian za objęcie 
udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki „Szpital Powiatowy w Nowym Mie-
ście Lubawskim spółka z ograniczoną odpowiedzialnością”. 

Pan Skarbnik wyjaśnił, że podjęcie powyższej uchwały jest niezbędne do przekazania  nieru-
chomości w formie niepieniężnej, co spowoduje podwyższenie kapitału zakładowego spółki. 
Wyjaśnił, że jest to procedura wstępna, ponieważ przekazanie nieruchomości nastąpi w formie 
aktu notarialnego. Dodał, że najpierw zostanie dokonana wycena nieruchomości przez rzeczo-
znawcę majątkowego. Ponadto należy również zwrócić się do Krajowej Izby Skarbowej o infor-
mację dotyczącą podatku VAT od planowanego wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu).
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  B.  Grzywacz, 
T. Łątkowska, M. Buliński.

Dwudziestym siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismami doty-
czącymi rozwiązania umowy kontraktowej na świadczenie usług medycznych lekarskich w 
Szpitalu Powiatowym w Nowym Mieście Lubawskim. 

Pan Starosta poinformował, że ordynator oddziału w dniu 30.10.2023 r. złożył wypowiedzenie 
umowy  kontraktowej  na  świadczenie  usług  medycznych  lekarskich,  a  następnie  w  dniu 
21.11.2023r. wycofał swoje wypowiedzenie z dnia 30.10.2023 r.
Pisma pana Wiktora Goślickiego – ordynatora oddziału chorób wewnętrznych stanowią załącz-
nik nr 21.

Dwudziestym ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem dotyczą-
cym kontynuowania działalności oddziału wewnętrznego z pododdziałem geriatrycznym po 
01.12.2023 r.

Pan Starosta poinformował, że w związku z zapewnieniem obsady lekarskiej na oddziale cho-
rób wewnętrznych z pododdziałem geriatrycznym od 01.12.2023 r. oddział będzie kontynu-
ował swoją działalność. 
Pismo stanowi załącznik nr 22.

Dwudziestym dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z  bilansem 
oraz rachunkiem zysków i strat Szpitala Powiatowego (stan na 30.10.2023 r.)

Pan  Skarbnik  poinformował,  że  na  dzień  30.10.2023  r.  strata  finansowa  szpitala  wynosiła 
5 500 187,61 zł. Dodał, że dokapitalizowanie szpitala, które było wniesione 23.11.2023 r. w 
wysokości 1 500 000 zł będzie dopiero uwzględnione w kolejnym bilansie szpitala.
Bilans oraz rachunek zysków i strat Szpitala Powiatowego stanowi załącznik nr 23.
Analiza kosztów stanowi załącznik nr 24.

Trzydziestym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą nr RIO.IV-0120-
241/2023  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Olsztynie  z  dnia 
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17.11.2023 r.  w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lu-
bawskim projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 – 2037.

Pan Skarbnik poinformował, że uchwały RIO w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz 
budżetu na rok 2024 są pozytywne.
Uchwała nr RIO.IV-0120-241/2023 stanowi załącznik nr 25.

Trzydziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z  uchwałą nr 
RIO.IV-0120-240/2023  Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z 
dnia 17.11.2023 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Uchwała nr RIO.IV-0120-240/2023 stanowi załącznik nr 26.

Trzydziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opinią Komisji 
Budżetowej w sprawie projektu budżetu Powiatu Nowomiejskiego na 2024r. wraz z Wielo-
letnią Prognozą Finansową Powiatu Nowomiejskiego na lata 2024-2037.  

Pan Starosta poinformował, że opinia Komisji Budżetowej w sprawie projektu budżetu na rok 
2024 również jest pozytywna.
Opinia Komisji Budżetowej stanowi załącznik nr 27.

Trzydziestym trzecim punktem porządku  posiedzenia  było zajęcie  stanowiska  Zarządu  w 
sprawie opinii i wniosków: Regionalnej Izby Obrachunkowej, Komisji Budżetowej Rady Po-
wiatu oraz Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego. 

Stanowisko Zarządu stanowi załącznik nr 28.

Trzydziestym  czwartym  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  projektu  uchwały 
Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu nowomiej-
skiego na lata 2024 – 2037. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowa-
li: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  T. Łątkowska, M. Buliński.

Trzydziestym piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2024r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowa-
li: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  T. Łątkowska, M. Buliński.

Trzydziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr LI/308/2022 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubaw-
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skim z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej po-
wiatu nowomiejskiego na lata 2023 – 2037.

Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2023.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowa-
li: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  T. Łątkowska, M. Buliński.

Trzydziestym siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr LI/309/2022 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia bu-
dżetu powiatu nowomiejskiego na 2023 r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowa-
li: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  T. Łątkowska, M. Buliński.

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Po-
wiatu w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Pan Skarbnik poinformował, że wraz z informacją publiczną wpłynęła petycja odnośnie wdro-
żenia w urzędzie procedur związanych z pełną obsługą płatności dokonywanych online przez 
interesantów, petentów i płatników. Wyjaśnił, że uznano iż Zarząd Powiatu jest niewłaściwym 
organem do jej rozpatrzenia, ponieważ powyższa kwestia dotyczy  funkcjonowania urzędu, a 
nie powiatu. Dodał, że petycja zostanie przekazana organowi właściwemu do jej rozpatrzenia 
tj. Staroście Nowomiejskiemu.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.
Petycja stanowi załącznik nr 29.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  B.  Grzywacz, 
T. Łątkowska, M. Buliński.

Trzydziestym ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się informacją o zapo-
bieganiu bezdomności zwierząt. 
/na posiedzenie weszła pani D. Witkowska – inspektor w Wydziale Środowiska i Rolnictwa/

Pani Witkowska poinformowała, że do Zarządu Powiatu została skierowana informacja Ogól-
nopolskiej Fundacji na rzecz Ochrony Zwierząt dotycząca kwestii bezdomności zwierząt. Wyja-
śniła, że powyższą kwestią zajmują się gminy, ponieważ jest to ich zadania własne. Ponadto 
gminy zajmują się sprawami kastracji i sterylizacji bezdomnych zwierząt. Dodała, że do tej pory 
żadna z gmin nie zwróciła się do powiatu o pomoc w powyższej kwestii.
Informacja stanowi załącznik nr 30.
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Trzydziestym dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacjami 
o przyjęciu osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie.
Informacje z DPS stanowią załącznik nr 31, 32.

Czterdziestym  punktem  porządku  posiedzenia  było  zapoznanie  się  z  informacją  o 
działalności podejmowanej przez Związek Powiatów Polskich.

Informacja ZPP stanowi załącznik nr 33.

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne.
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu.
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady.

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu
                                                                                                                         Andrzej Ochlak
Protokół sporządziła                                                                        
Ewelina Kubacka
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